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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. november 21. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

rendes üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám- bizottsági elnök 

• Nánási Tamás – bizottsági tag 

• Molnár Tibor - bizottsági tag 

• Dr. Tálas-Tamássy Tamás-bizottsági tag 

• Szanyi József –bizottsági tag-1) napirendi ponttól 

• Tarjáni István – polgármester 

• Varga László-alpolgármester 

• dr. Kovács András - jegyző 

• Lengyel Anita - egészségügyi referens/jegyzőkönyvvezető 

• Dr. Csaba János- egészségügyi koordinátor 

• Pomaházi Krisztina- Igazgatási osztályvezető 

• Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezető 

• Regős Zoltánné- Gólyafészek Bölcsőde vezető 

• Teller Tamásné- Esély Szociális Társulás – 1) napirendi pontnál 

• Károly Kata- Esély Szociális Társulás – 1) napirendi pontnál 

• Búzer Károly – Esély Szociális Társulás – 1) napirendi pontnál 

• Orosz Imréné- vezető védőnő 
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Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket, Szanyi József nem jelezte előre, hogy nem tud részt 

venni a bizottsági ülésen. Megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a bizottság határozatképes, az 

ülést 17 05 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Molnár Tibor került felkérésre. A 

kiküldött meghívóhoz képest javasolja az 5. 6. és 9. napirend levételét, és az így módosított 

napirendi pontokat teszi fel szavazásra:  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 2017. évi ellátásáról 
2) Dr. Nemes Nagy Györgyi feladat-ellátási szerződésének módosításáról 
3) A 7/2010. (07.01.) önkormányzati rendelet az egészségügyi alapellátás körzeteinek 

megállapításáról módosításáról 
4) Egészségház eszközbeszerzésével kapcsolatos kérdésekről 
5) A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció elfogadásáról 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata képviselő-testülete 2017. évi munkatervéről 

7) Beszámoló a Magyarnak lenni szülőföldemen konferenciáról 

8) A 2017. évi Bursa Hungarica felsőoktatási Ösztöndíjpályázatok elbírálásáról (zárt) 
 

17:01 órakor Szanyi József megérkezett, a bizottság 5 fővel folytatja ülését.  

1) A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 2017. évi ellátásáról 

Bodorkos Ádám: Köszönti az Esély Szociális Társulás képviselőit. Ismertette az 

előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette fel az eredeti határozati 

javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) a 

bizottság az alábbi határozatot hozta:  

 

 Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

78/2016. (XI.21.) számú határozata 
 
 

A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 2017. évi ellátásáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás 2017. évi ellátásáról szóló határozati javaslatot.  
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2) Dr. Nemes-Nagy Györgyi feladat-ellátási szerződésének módosításáról 
 

Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a doktornő a kiküldött anyaghoz képest kéri, hogy a 

bizottság és a testület a tanácsadás időpontját hetente szerda és péntek:9-11 óra közötti 

időponttal fogadja el.  

Mivel hozzászólás nem volt, az eredeti határozati javaslatot tette fel szavazásra:  

 

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

79/2016. (XI.21.) számú határozata 
 

Dr. Nemes Nagy Györgyi feladat-ellátási szerződésének módosításáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és az alábbiak szerint elfogadásra javasolja Dr. Nemes Nagy 
Györgyi feladat-ellátási szerződésének módosításáról szóló határozati javaslatot:  
 

 
„Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Dr. Nemes Nagy 
Györgyi feladat-ellátási szerződésének módosításáról 
szóló előterjesztést és a hatályos feladat-ellátási szerződések 9.a) pontját az alábbiak szerint 
módosítja: 
 

1.  

Tanácsadás:  

                                 szerda:9:00-11:00           
                                 péntek:9:00-11:00 

 
 

2. A feladat-ellátási szerződés módosításának aláírására felkéri a polgármestert.” 
 

3) A 7/2010. (07.01.) önkormányzati rendelet az egészségügyi alapellátás körzeteinek 
megállapításáról módosításáról 

Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt szavazásra 
tette fel az eredeti határozati javaslatot:  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

80/2016. (XI.21.) számú határozata 
 
 

 A 7/2010. (07.01.) önkormányzati rendelet az egészségügyi alapellátás 
körzeteinek megállapításáról módosításáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 7/2010. (07.01.) önkormányzati 
rendelet az egészségügyi alapellátás körzeteinek megállapításáról módosításáról 
szóló rendelet tervezetet.  
 
 

 

4) Egészségház eszközbeszerzésével kapcsolatos kérdésekről 

dr. Kovács András: Tájékoztatásképpen elmondta, hogy november 3-án döntött a 
képviselő-testület arról, hogy a Bicskei Egészségközpont Kft-vel szerződést köt a járóbeteg 
ellátására. November 4. napján megtörtént a szerződés aláírása és a bicskei kollégák 
gyakorlatilag azonnal elkezdték illetve folytatták az előkészítő munkát.  Ami nagyon fontos, 
hogy van egy kijelölő határozat az Europ-Med Kft szüneteltetése alatt kijelölésre volt 
lehetőség és ha emlékszik a bizottság a legutóbbi ülésén kérdés volt, hogy miért nem lehet 
pontosan meghatározni a kijelölő államigazgatási szervet. Az utolsó pillanatban derült ki, 
hogy nem az érdi ÁNTSZ hanem a Móri Járási Hivatal dönt a kijelölésről. Ennek megfelelően 
a Móri Járási Hivatal a kijelölésről döntött és a határozat jogerőre emelkedett 2016. 
november 11. napján. Ami nagy eredmény, hisz november 14-én újra fogadta a betegeit az 
Egészségház. A biatorbágyi esethez hasonló gyakorlati példa nem volt eddig még, ezért 
nagyon nehéz volt egy-egy lépés megtétele. Ami még nagyon fontos, hogy továbbra is 
folyamatos az egyeztetés az Országos Egészségpénztárral a kijelöléssel járó 
finanszírozásról is és ha minden jól megy és a finanszírozási szerződés megkötésre kerülni, 
akkor 31,2 milliónál kevesebbet kell a szolgáltatásra fordítania az Önkormányzatnak. 
Egyenlőre még a pontos számokat nem tudjuk ezért szól arról az előterjesztés a teljes 
finanszírozásról. Az eszközbeszerzésekkel kapcsolatban elmondta, hogy a birtokbaadás 
birtokbavétel több fordulóban megtörtént, az Europ-Med Kft saját eszközei elszállításra 
kerültek. Sajnos a ház nem tudott volna anélkül működni, hogy az Önkormányzat ne tegyen 
lépéseket a gyógyszerek, az előírt minimum felszerelések és a nagy összegű orvosi 
műszerek beszerzésével kapcsolatban. Erre polgármester úr felhatalmazást kapott a 
képviselő-testülettől hogy ezen szerződéseket megkösse. Jelen pillanatban a szerződések 
megkötésre kerültek és az előterjesztés arról szól, hogy ez a beszerzés mennyibe került. 
Gyakorlatilag az eszközbeszerzés 3 tételből áll össze. Van egy minimum gyógyszereszköz 
bevásárlás, vagy eszközbeszerzés és gyakorlatilag fogyóeszközről beszélhetünk. Van egy 
kis értékű tárgyi eszközbeszerzés, ami körülbelül 3 millió forint volt és van egy bérleti 
szerződés, amely gyakorlatilag az összes nagyobb értékű eszköz bérlését lefedi. November 
14-én a ház gyakorlatilag úgy tudott megnyitni, hogy a minimumfeltételek rendelkezésre 
álltak és ezek kisebb-nagyobb betanítási feladattal ezen eszközök használata is megtörtént. 
Elmondható, hogy minden szakorvosi óraszámban van orvos és tud folytatódni az ellátás. A 
régi orvosok körülbelül 80 %-ával sikerült Dr. Balogh Gyulának leszerződnie, ami egy nagy 
előny. Hiszen nagyon jó szakemberek látták el a biatorbágyi járóbeteg ellátást. Emellett a 
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rendelési idő is egy kisebb mértékben változott és ezzel párhuzamosan a 
http://egeszseghaz.biatorbagy.hu honlap, ami már az új információkat tartalmazza. A 
meglévő és jelenleg bérelt eszközök tekintetében valamint a röntgen gép esetében 
közbeszerzés kiírása szükséges. Az előkészítő munkák folynak, mivel várhatóan a 41 millió 
forintot meg fogja haladni a beszerzés, ezért uniós eljárás lefolytatása szükséges. Ez a 
költségvetést is nagymértékben befolyásolja, ezért januárban mindenképpen szeretné a 
bizottság elé visszahozni a kérdést. Jelen pillanatban a 2016. évi költségvetésbe ezen 
eszközök beszerzésére nincs lehetőség, de a jövő évi költségvetésben mindenképpen kell rá 
keretet találni. Ezzel együtt Dr. Csaba János koncepciója is januárban kerülne vissza a 
bizottság elé. Mivel uniós eljárásról beszélhetünk, az eljárás 4-5 hónapig is eltarthat, így 
ezen eszközök leszállításáról és üzembe helyezéséről a jövő nyáron beszélhetünk. 
Mindamellett, hogy természetesen a kapacitásról és a finanszírozásról sem feledkeznek 
meg. Abban az esetben, ha a szüneteltetés valamilyen oknál fogva megszűnik, új helyzet áll 
elő és az OTH-val kell a továbbiakban egyeztetni finanszírozásról és kapacitásról.  

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, az eredeti határozati javaslatot tette fel 
szavazásra.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

81/2016. (XI.21.) számú határozata 
 
 

Egészségház eszközbeszerzésével kapcsolatos kérdésekről  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja az Egészségház eszközbeszerzésével 
kapcsolatos szóló határozati javaslatot.  
 

5) A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció elfogadásáról 

Tóth Attila: A képviselő-testület februári döntése alapján végezték el a munkát. adatokat 
kértek oktatási, egészségügyi, kormányhivatal, OEP, Nyugdíjbiztosító Főigazgatóságtól, 
Szociális szolgáltatóktól, Polgármesteri Hivatal Igazgatási Osztályáról és saját forrásból 
dolgoztak. Azon információk, adatok kerültek a koncepcióba, amik intézkedést kívánnak. 
Megállapítható, hogy az önkormányzat a jogszabályban nevesített, kötelezően ellátandó 
feladatait a szociális területen teljesíti, sőt önkéntesen vállalt feladatokat is, mint az imént 
tárgyalt jelzőrendszeres házi segítségnyújtás. A nyersanyag megküldésre került a 
partnereiknek, akik észrevételeikkel, javaslataikkal segítették a koncepció elkészülését.   Kéri 
a bizottságot, hogy javasolja elfogadásra a képviselő-testület felé a koncepciót. Ezen kívül 
elmondta, hogy sajnos az anyag beadása után jutott eszébe, hogy a februári testületi ülésen 
Sólyomvári Béla képviselő úr javaslatot tett a koncepció elkészítéséért járó díjtételezésre. És 
ha van erre lehetőség, akkor kéri, hogy ebben is tegyen javaslatot a Bizottság. 

Bodorkos Ádám: Voltak akik nem küldték meg észrevételeiket? 
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Tóth Attila: Akiktől kértek anyagot, azok nagy része megküldte. Főleg az egészségügyi és 
szociális szervektől jött nehezen vissza az anyag. Ez először készült a városban, de ha 
beindul a Kerekasztal, akkor még jobb lesz az adatszolgáltatás. 

dr. Kovács András: Intézményvezető úrral beszéltünk a bizottsági ülés előtt. Valóban volt 
egy javaslat Sólyomvári Béla képviselő úrtól, hogy az ajánlatként kapott 1.200.000.- forint 
fele ellentételezésként kerüljön valamilyen úton-módon a Családsegítő számára kifizetésre. 
Ez a javaslat azonban nem lett megszavazva, holott az elvvel egyetértett Polgármester úr is. 
Javasolja, hogy a képviselő-testület felé meg kellene fogalmazni a jövő évi költségvetés 
terhére való kifizetés kérését. Az előző évben is egy tételt tartalmazott a Családsegítő 
Szolgálat költségvetése, amiben gépjármű vásárlását kérték, ami nem lett elfogadva. Akár ez 
is lehetne egy tétel. Véleménye szerint ez már csak a 2017. évi költségvetésben kerülhet 
elfogadásra. 

Tóth Attila: Eredetileg is ez volt a javaslat, azért gondolták azt, hogy elvállalják ezt a 
munkát, mert a külterületre való kijutásban nagy hasznát tudnák venni egy gépkocsinak.  

Bodorkos Ádám: Ha ez a jövő évi költségvetést fogja érinteni, akkor erre a bizottság 
javaslattal majd a 2017. évi költségvetés tárgyalásánál élhet.  

dr. Kovács András: Véleménye szerint, ha a bizottság valamit javasol, az be fog kerülni a 
jövő évi költségvetésbe. Ha van egy testületi döntés, az a költségvetésbe be lesz állítva.  

Bodorkos Ádám: Javasolja, hogy fogalmazódjon meg egy pontos kérés és a jövőheti 
rendkívüli ülésen kerüljön a bizottság elé.  

Nánási Tamás: Javaslata, hogy a civil szervezetek támogatásából maradt maradvány 
terhére kerüljön kifizetésre az elvégzett munka még idén.  

Varga László: Támogatja Nánási Tamás javaslatát és kéri, hogy kerüljön vissza a téma a 
rendkívüli ülésre. Kéri, hogy Tóth Attila készítsen egy tájékoztatót a koncepció elkészítéséről. 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és az eredeti határozati javaslatot tette fel szavazásra. 

 Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

82/2016. (XI.21.) számú határozata 
 

A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció elfogadásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Szociális Szolgáltatástervezési 
Koncepció elfogadásáról szóló határozati javaslatot.  
 
 A Bizottság javasolja, hogy a Koncepció elkészítésének ellentételezése tárgyú 
napirendi pont kerüljön vissza a 2016. november 28-ai rendkívüli bizottsági ülésre 
tárgyalásra. 
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6) Biatorbágy Város Önkormányzata képviselő-testülete 2017. évi munkatervéről 

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, az eredeti határozati javaslatot tette fel 
szavazásra.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

83/2016. (XI.21.) számú határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata képviselő-testülete 2017. évi munkatervéről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a  Biatorbágy Város Önkormányzata 
képviselő-testülete 2017. évi munkatervéről szóló határozati javaslatot.  

 
 

7) Beszámoló a Magyarnak lenni szülőföldemen konferenciáról 
 

Varga László: Azt gondolja, hogy az anyagban minden le van írva. Annyit tett hozzá, hogy 
felvetődött már annak a kérdése, hogy egy következő alkalommal a szociális ellátás, 
egészségügy és az abban érintett intézmények dolgozók, munkatársak részvételével. Ezen 
kívül felkerült két újabb rövidfilm felkerült az önkormányzati tévére az utazással 
kapcsolatban.  

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt az ülést 17:31 órakor bezárta és a 
bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                Bodorkos Ádám                                                          Molnár Tibor       
                      elnök                                                                       bizottsági tag 
                

 

 

 


